
  

  

 

    

 

 

SKOLEBESTYRELSEN – skoleåret 2023/2024-9 

Tid: Tirsdag den 18. juni kl. 18.30 – 21.00 

Sted: Lokale 30 ved naturfagslokalerne  
  

Fraværende: Zena, Mie, Simon 

Ordstyrer:  Marie- Louise 

 

  

Referat 
Referatet godkendes løbende under mødet - efter hvert punkt. 

B=Beslutning, D=Drøftelse, H=Høring, O=Orientering, T=Tilsyn 
 

 

1. 

 

Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 

 

 
2. 

 

 
Den nye bestyrelse og tak til den gamle (5 min.) 

Tillykke med valget til det nye formandskab. 
Sidsel blev valgt til formand. 

Zena blev valgt til næstformand. 

 
Vi ser frem til samarbejdet med den nye bestyrelse. 

 
Der skal lyde en stor tak for indsatsen til den afgående formand Marie-Louise, som har siddet i 

skolebestyrelsen i 10 år, hvoraf de fem år har været som formand. 

  
Der skal også lyde en stor tak for indsatsen til Mia, der træder ud af bestyrelsen efter dette sko-

leår. 
 

 

3. 
 

 

Nyt fra elevrådet, 10 min. – O 
 

Alle klasser på den store skole er kede af, vandautomaten er fjernet fra kantinen.  
Ledelsen fortæller, at vi ønsker en ny vandautomat, men det er ikke skolen selv, der skal inve-

stere i en ny. 
 

Eleverne er kede af, der kun er to toiletter til 6 årgang.  

Ledelsen ved godt, der ikke er mange toiletter til klasserne. Sådan er skolen bygget.  
Der er blevet aftalt faste toiletter til årgangene, for at passe lidt på toiletterne, da nogle af dem 

blev efterladt ulækre, det har hjulpet. Kan man ikke vente, må man selvfølgelig bruge de andre 
toiletter. 

 

Der er utilfredshed over rengøringen i klasserne. 
Ledelsen fortæller, at der etableret en konkurrence, for at have fokus på rengøringen og rengø-

ringsparatheden i klasserne.  
 

Eleverne ønsker et større udvalg i elev-kantinen. De vil gerne have flere muligheder.  

Elevrådet opfordres til at lave en ønskeliste til kantinen. De skal være opmærksom på sundheds-
politikken. 

 
 



  

  
    

 

 
4. 

 

 
Fokus på afdeling – Indskolingen og SFO’er, (60 min.) LS 

Lisa fortæller om 0.-1. årgang, SFO 1 og SFO 2: 
 

Der har i år været fokus på at arbejde på tværs, både fagligt og socialt, og hele indskolingen (0.-

3. årgang) kom rigtig godt i gang med det i år med temauger. Når klasserne er blandet, bliver 
nogle børn udfordret, fordi de har brug for deres faste rammer. Børnene bliver der naturligvis ta-

get godt hånd om, men det er vigtigt at bevare fokus på det også. 
 

I år har der været etableret et Mini-AKT-rum, hvor børn - efter aftale - har kunne holde planlagte 
pauser i løbet af en skoledag. Rummet har også været brugt til at børn, efter aftale, har kunnet 

holde deres pause derinde, hvis deres pauser har været for konfliktfyldte. Mini-akt-rummet har 

været en stor succes.  
 

0. og 1. årgang afdækker op mod sommerferien hvilke børn, der skal have særlig støtte især om-
kring dansk- men også hvilke børn, der skal være fokus på i matematik i det kommende år. Sko-

len har en fast struktur i, hvordan vi får hjulpet de børn bedst muligt. 

 
Socialt arbejdes der på forskellig vis i klasserne. Det er klassemøder, frikvarterssnak, arbejde på 

tværs, massageøvelser, samarbejdsøvelser og meget mere. 
 

Der er børn i indskolingen, som har det svært af forskellige årsager, og hvor teams har brug for 
sparring – og børn har måske brug for mere støtte i dagligdagen. Det afledte en snak om situatio-

nen i PPR og den lange venteliste.  

 
SFO 1 arbejder kontinuerligt med at forskønne SFO’en. Der arbejdes desuden med emnet støj i 

personalegruppen, hvor vi sammen finder pædagogiske greb som vi afprøver, for at komme stø-
jen til livs, så meget vi kan. 

 

SFO 2 har i dette skoleår haft nye aktiviteter på programmet. Der arbejdes med et nyt navn, den 
proces fortsætter efter sommerferien, hvor børnene inddrages yderligere. SFO2 skal i det nye år 

været aktivitetsbaseret med en periode på 6-8 uger. 
 

Både i SFO 1 og i SFO 2 skal børnemøderne holdes kontinuerligt i det kommende år. 

 
 

 
5. 

 

 
Forældremøder i august/september (30 min.) 

• Formandens beretning 

• Emne til fælles oplæg i klasserne 

• Klasseaftalen (bilag) 

 

Emner til fælles oplæg: 
Ugeplanen og kommunikation/den gode tone. 

Skolebestyrelsen ønsker at bruge 10-15 minutter til forældremøderne 
 

Der nedsættes en arbejdsgruppe til at lave oplægget.  

Sidsel, Zena og Mia er i arbejdsgruppen. Der opfordres til, at oplægget laves inden sommerferien. 
Forældremøderne afholdes tidligst 14 dage efter sommerferien (fra uge 35). 

 



  

  
    

Datoerne for forældremøderne er ikke lagt endnu. Forældremøderne skal afholdes inden efterårs-
ferien. 

Det er vigtigt, at de der afholder oplæggene, har en forventningsafstemning/ snak med årgangs-

teamkoordinatoren inden. 
 

Præsentationen sendes til årgangen inden. 
 

 

6. 

 

Info fra ledelsen (10 min.) 
Prøvehandlinger i forbindelse med ”Sammen med børnene”. Vi har fået ok til tre prøvehandlinger, 

som vi sætter i værk i løbet af det nye år. 
Det drejer sig om øget åbningstid i mini-akt-rummet og et Motorikhold. Den sidste prøvehandling 

er en indsats, der er meget specifik omkring et barn, og som derfor ikke beskrives her.  

 
Vi har ansat 2 nye lærere, de har tilsammen det, der svarer til 1.5 stilling, derudover har vi fastan-

sat Thea. 
Ledelsen ved endnu ikke, hvad anskaffelse af skabe til mobiltelefoner kommer til at koste. 

 

Ledelsen er i gang med gennemgang af alle lokalers status på maling, gardiner, skabe m.v. Heref-
ter prioriterer ledelsen, så vi ved, hvor der skal males, når vi får tilsagn om det løbende. 

 
Der er lavet skema for det kommende skoleår, vi er i gang med de sidste justeringer. Forældrene 

får skemaer i uge 32. 
 

Mandag d. 24. juni, kommer der en udmelding til forældrene på Aula om hvordan teamsammen-

sætningen er til næste skoleår. 
 

Ledelsen har forsat fokus på, at rengøringen skal være optimal. 
 

Der er nedsat en arbejdsgruppe, der arbejder med i rammerne omkring ”Folkeskolens nye kvali-

tetsprogram”, som er mere frisættelse til folkeskolen. 
 

 

 
7.  

 
Første møde i 24/25 – den 12. august kl. 18.00 

På dette møde lægges der en mødeplan. 
 

 

8. 
 

 

Evt. 
Bestyrelsen foreslår, at det på førstkommende møde drøftes, om der skal nedsættes en arbejds-

gruppe, fælles for de tre skolers skolebestyrelser. Arbejdsgruppen skal arbejde med, hvordan man 
bedst muligt hjælper børn med udfordringer, i Stevns kommunes skolevæsen. 

 

 

 

Punkter til næste møde: 

Planlagte møder i dette skoleår:  

• Tirsdag den 15. august 

• Onsdag den 20. september 

• Mandag den 30. oktober 

• Tirsdag den 5. december 



  

  
    

• Onsdag den 17. januar – OBS! ændres til Torsdag den 18. januar 

• Mandag den 26. februar 

• Mandag den 8. april 

• Onsdag den 29. maj – flyttes til onsdag den 22. maj 

• Ekstra møde tirsdag den 18. juni 

 

 

 


